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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:287 Snabbare och riktad utbyggnad av havsbaserad vindkraft

Utbyggnaden av havsbaserad vind har varit förknippad med långa väntetider 
för tillstånd hos regeringen, trots en hög investeringsvilja och stort behov av 
tillkommande produktion. De incitament som beslutades om i 
energiöverenskommelsen är flera år försenade, men ser ut att snart komma på 
plats. Centerpartiet välkomnar detta. Utöver de insatser som skett på grund av 
energiöverenskommelsen anser Centerpartiet att regeringen bör ge Svenska 
kraftnät i uppdrag att prioritera elområde 4 i sina satsningar. SE4 har i nuläget 
ett stort produktionsunderskott av el, vilket hindrar regionens tillväxt. 
Dessutom finns det en stor investeringsvilja just i detta elområde. Centerpartiet 
vill mot bakgrund av detta att Svenska kraftnät ges i uppdrag att prioritera SE4 
för ett pilotprojekt för havsbaserad vindkraft som bidrar till ökad 
elenergiproduktion samt kunskapsinhämtning och inlärning.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur tänker statsrådet arbeta för att öka farten i tillståndsprocessen för 
elområde 4?

………………………………………

Niels Paarup-Petersen (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-27
Besvaras senast
2021-11-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


